



**MILWAUKEE  
PUBLIC SCHOOLS**

### ခွင့်ပြုချက်နှင့်တာဝန်ခံမှုဆိုင်ရာလျှောက်လွှာထုတ်ပြန်ချက်

ကလေး၏အမည် (ပရင့်ဖြစ်ရန်)	အိမ်ဖုန်းနံပါတ်		
လမ်းနာမည်	မြို့	ပြည်နယ်	စာတိုက်အမှတ်
ကျောင်းနာမည်	အတန်း	အသက်	

#### ခွင့်ပြုချက်

ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော ကလေး၏ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူအဖြစ် Milwaukee အစိုးရကျောင်းများနှင့် ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ပြည်တွင်းသတင်းမီဒီယာများ၊ အမျိုးသားသတင်းမီဒီယာများ နှင့်/သို့မဟုတ် အကျိုးအမြတ်မယူသည့် အဖွဲ့ အစည်းများသည် Milwaukee အစိုးရကျောင်းများရှိ ကလေးများအား ဗီဒီယိုရိုက်ကူးခြင်း၊ ဓာတ်ပုံရိုက်ခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် အင်တာဗျူး ပြုလုပ်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခွင့် တောင်းဆိုထားသည်ကို သိရှိနားလည်ပါသည်။ ယခု စာရွက်စာတမ်းကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်အနေ ဖြင့် ကလေးအား ထိုအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်နိုင်ရန် MPS အား ခွင့်ပြုချက်ပေးသည်ဟု အဓိပ္ပါယ်ရပါသည်။

#### ထုတ်ပြန်ချက်

ယခု ထုတ်ပြန်ချက်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းဖြင့် Milwaukee အစိုးရကျောင်းများအား ကျွန်ုပ် သို့မဟုတ် ကလေး၏ ဓာတ်ပုံများ၊ ဆလိုက်များ၊ ဗီဒီယိုများ သို့မဟုတ် ဒီဂျစ်တယ် ဓာတ်ပုံများ ကို အသုံးပြုခြင်း သို့ ရိုက်ကူးခြင်းအား ပြုလုပ်ခွင့်ပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် အဆိုပါ ဓာတ်ပုံများ၊ ဆလိုက်များ သို့မဟုတ် ပုံရိပ်တို့ကို ကုန်ကျစရိတ်မယူဘဲ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ပေါ် တင်ပြခြင်းများ၊ ဖြန့်ဝေခြင်းများ သို့မဟုတ် Milwaukee အစိုးရကျောင်းများနှင့် ဆက်စပ်သည့် ကိစ္စရပ်များတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုခြင်းများအတွက်လည်း ခွင့်ပြုပါသည်။

ယခု စာရွက်စာတမ်းကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် MPS နှင့် ၎င်း၏ ဒါရိုက်တာများ၊ အရာရှိများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် အေးဂျင့်များအား မည်သည့် အနာဂတ်တောင်းဆိုမှုများကိုမဆို ခွင့်ပြုပေးထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် Milwaukee အစိုးရကျောင်းများနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များအား အဆိုပါ ဓာတ်ပုံများနှင့် ပုံရိပ်များကို အသုံးပြုခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် မည်သည့် တာဝန်ခံဆောင်ရွက်မှုကိုမဆို ခွင့်ပြုထားပါသည်။

ယခု စာရွက်စာတမ်းအနေဖြင့် 2018-19 ပညာသင်နှစ် တစ်ခုလုံးအတွက် အသက်ဝင်မည်ဖြစ်သည်။ ယခု စာရွက်စာတမ်းကို မိဘ/ဥပဒေ ရေးရာအုပ်ထိန်းသူက စာဖြင့်ရေးသားကာ အချိန်မရွေး ပယ်ဖျက်နိုင်ပါသည်။

- ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် MPS ကို ခွင့်ပြုပါသည်။
- မရပါ။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် MPS ကို ခွင့်ပြုချက် မပေးနိုင်ပါ။

မိဘ/ဥပဒေရေးရာအုပ်ထိန်းသူလက်မှတ် ရက်စွဲ